
Z A P I S N I K

sedamnaeste sjednice Upravnog odbora KIN0-K1UBA "ZAGREB", 
održane đne9»V.1961.godine.

Prisutni!Oreščanin,Hoholač,Haberštok i Hripko.

Predsjednik Oreščarin otvara sjednicu u 21.sat,nakon pu- 
nog sata čekanja i ustanovljuje da su se od svih pozvanih čla
nova U.O.odazvala saao četvorica.

naglašava da je nakon skupštine u klubtit nastala teška si
tuacija.Da bi se noglo krenuti ka uspjehu,trebalo bi ljudi,koji 
hoćo raditi.Zato je potrebno da se u Upravni odbor kluba koop
tiraju ' ovi dlanovi.Do sada su članovi U.O.ipak omogućavali nor- 
nalno održavanje sjednica,jer je bio potreban kvorun,a u posljed
nje vrijeme pokazuje se potpuna nezainteresiranost.

Do slijedeće skupštine trebalo bi u U.O.kooptirati neko
liko novih članova,u prvom redu druga Zlatka Sudović.

l.Oreščanin izvještava da je održan sastanak između Suđovića, 
parsirija,Hoholača i Oreščanina u stanu kod Suđovića,jer je 
on tada bio bolestan’. Govorilo se o mogućnost ina, kako da se 
reorganizira rad u klubu.Sudović je uzeo na sebe sastav klup
skih pravila,koja za sada nemano»Bilo je govora i o pitanju 
plaćenog lica,koje bi obavljalo klupske poslove,a također i 
o podjeli kluba na sekcije,kako bi se pojedini članovi speci
jalizirali za pojedina područja u amaterskom filmu.

2. Započelo je snimanje filma o diverziji na pošti za vrijeme 
okupacije,a povodom proslave 25-godišnjice Ustanka.Traka je

,dodijeljena i snimanje je započelo.Film režira 
Lukas,a snimielj je Hoholač.Taj je film društveno koristan 
i potreban,jer govori o jednom detalju iz borbe za oslobo
đenje.

3. Republički odbor F.K.S.J.uputio nam je dopis,koji nan nudi 
da organiziramo republičku reviju amaterskog, film,koja bi 
se održala na dan republike.Naknadno će se izabrati prire
đivački odbor.

4. Potrebno je da se ponovno imenuje komisija za procjenu in
ventara.Sve što nar je "ZORA-FIIii" dao na revers,otpisano 
je.U tu se konisiju određuju»Sudović,Hajdler i Zorec.

5. Na prijedlog druga Hripka određuje se pionirska članarina 
sa 20.- dinara mjesečno,s time da se pionirima izda posebna 
legitimacija sa sličicom.

6. Hripko predlaže da Studentski akademski kinoklub postane 
studentska sekcija Kino-kluba "Zagreb",jer taj klub kao sa
mostalan ne nože postojati.
To pitanje treba prvo riješiti unutar članova A.K.K.

7. Za projekcije po ljetovalištima mogu doći u obzir samo člano
vi kluba.Treba reorganizirati program projekcija kroz 21 dan 
ljetovanja pojedine grupe učenika,tako da filmovi budu čita
vo vrijeme na mjestu i ne sele iz ljetovališta u ljetovalište.

8. Tečajevi.Diapozitive za nastavu treba dopuniti sa novim,te 
prepraviti san plan i materijal tečajeva.Hripko predlaže da 
se tečajevi upotpune naprednijim, tečajem.Također predlaže da 
se načine mkete,na kojima bi se praktično učilo rješavanje 
problem na terenu.U jesen bi trebalo održati i tečaj foto
graf i je,barem u sklopu kinoa atenskih tečajeva u vidu uvodnih 



predavanja.San način održavanja tečajeva treba naknadno 
razraditi»te odrediti redoslijed predavanja.

9. Potrebno je ponovno forsirati Umjetnički savjet ili Produ
centsku grupu,koja će voditi brigu- o proizvodnji kluba.Čla
nove treba imenovati nakon izvjesnih konzultiranja.

lO.Kino-klub "Beograd* poslao nan je dopis,kojim nam javlja da 
oni opet rade na priručniku,te nas pitaju da li bi se oba
vezali uzeti stanoviti broj primjeraka.Naručili smo za sa
da 25 komada priručnika.

11 .Treba provesti registraciju filmova,! to retrospektivu©.Za
tim registraciju izdanih diploma nakon završenih tečajeva2 
jer se ne zna tko je položio ispit i dobio diplonu.Hoholac 
predlaže da se nabavi knjiga,u koju bi se unosili svi pot
rebni podatci o osobama,koje su završile tečaj.

12 .Trebalo bi održavati efikasnije veze sa filmskim poduzećima 
i organizacijama.

13«U toku je postupale da se pozovu stariji članovi i veterani 
kluba na ponovnu reaktivizaciju u ž±žmnx radu kluba.

14 .Hoholač predlaže da se u dvorani montira stalni zvučnik,pre
ko kojega bi se za vrijeme sastanaka mogla emitirati muzika.

Pošto je time dnevni red završen,predsjednik Orcščanin 
zaključuje sjednicu u 22,45 sati.

U Zagrebu,dne 9»V.1961.


